
BURGER LUNCH COMBO
Wähle einen unserer klassischen Burger aus der Hauptkarte dazu Fries 
oder ein Beilagensalat, sowie ein Getränk - als Combo Menu für nur:

SALAD LUNCH COMBO
Wähle einen unserer Salate aus der Hauptkarte dazu ein Getränk als 
Combo Menu für nur:

BURGER PRICE + 4,5

MONTAG BIS FREITAG BIS 15.00 UHR

MONTAG BIS FREITAG BIS 15.00 UHR

SALAD PRICE + 2,9

M O R E  L U N C H  O P T I O N S
W E I T E R E  M I T T A G S A N G E B O T E

COMBO DRINK: COKE 0,33L / SAFT 0,3L / GEROLSTEINER 0,25L / CHICAGO BLONDE 0,3L

Choose one of our classic burgers from the main menu, along with fries 
or a side salad, plus a drink – as a combo menu for only:

Choose one of our salads from the main menu, along with a drink
as a combo menu for only:

LUNCH HOUR,BEST HOUR

CAESAR’S WRAP A1,C,D,G,I,J 9,9
Römischer Salat mit Caesar's-Dressing, Parmesan im Weizentortilla gerollt mit Fries
Soft tortilla wrap and romaine salad with Caesar’s dressing servied with fries

mit gegrilltem Hähnchen | add grilled chicken  +4,9

STEAK ‘N FRIES G 19,9
Rumpsteak 180g mit Kräuterbutter serviert mit einer Portion Fries
Rump steak 180g with herb butter, served with a portion of fries.

GRILLED SALMON G,I 15,9
200 g Lachsmit Sesam-Teriyaki-Glace mit Grillgemüse und Salatgarnitur 
200g salmon with a sesame teriyaki glaze, grilled vegetables and salad garnish

GRILLED CHICKEN 12,9
Frisch gegrillte, marinierte Hähnchenbrust mit Grillgemüse und Salatgarnitur.
Freshly grilled, marinated chicken breast with grilled vegetables and a salad garnish.


